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سخنگوی شورای صنفی اکران ضمن ارائه 
گزارشی از خروجی جلسه این شورا بیان کرد 
که مشکل سینما بلیت ۴۵ هزارتومانی نیست. 
همایون اسعدیان درباره خروجی جلسه یکشنبه 
۵ تیرماه این شورا، توضیح داد: فیلم سینمایی 
»زالاوا« به کارگردانی ارسلان امیری از چهارشنبه 
این هفته اکران می شود و درخواست سه فیلم 
شامل »پیتوک« به کارگردانی سیدمجید صالحی، 
»تی تی« به کارگردانی آیدا پناهنده و »بازیوو« به 
کارگردانی امیرحسین قهرایی برای اکران هم در 
جلسه امروز اعلام وصول شد که برای اکران آ نها در 
هفته های آینده باید تصمیم گیری شود. وی ادامه 
داد: در مدتی که شورای صنفی نمایش تشکیل 
نمی شد، دفاتر پخش از طریق وزارت ارشاد پیگیر 
فعالیت های خود بودند که به دفاتر اعلام شد کلیه 
درخواست ها باید به شورای صنفی اکران ارسال 
شود. اسعدیان افزود: از آنجا که معتقدیم شرایط 
اکران بحرانی است و با شرایط عادی متفاوت است 
طی نامه ای رسمی درخواست جلسه ای مشترک 
و فوری با شورای راهبری اکران را اعلام کرده ایم 
تا هم ما بتوانیم دیدگاه های خود را در این زمینه 
مطرح کنیم و هم حرف های اعضای شورای 
راهبردی را بشنویم. این جلسه طی همین یکی دو 
روز آینده برگزار خواهد شد. مشکل امروز اکران با 
یک آیین نامه صرف حل شدنی نیست و نیاز به یک 
عزم عمومی در میان همه تاثیرگذاران در سینما 
اعم از وزارت ارشاد، سازمان صداوسیما و پلتفرم ها 

دارد. برای این مساله هم طرح هایی داریم که آن 
را مطرح خواهیم کرد. سخنگوی شورای صنفی 
اکران درباره تدوین نشدن نظام نامه اکران هم 
گفت: اتفاقا نظام نامه اکران تدوین شده و در اختیار 
ما هم قرار گرفته است؛ اما بر سر یکی دو مورد آن 
دوستان اختلافاتی دارند. اما واقعیت این است 
که بحث اصلی در شرایط فعلی نظام نامه اکران 
نیست. نظام نامه ها و آیین نامه ها در یک شرایط 
نرمال می تواند در قالب یک دبیرخانه فعالیت ها 
را پیش ببرد اما سینمای ایران در حال حاضر 
در شرایط نرمالی نیست. در شرایط اقتصادی 
امروز کشور و گرانی ها که باعث دورشدن مردم 
از سینماها شده است، باید راه حل هایی را پیدا 
کنیم تا بتوانیم مردم را به سینماها بازگردانیم، 
این اتفاق با تدوین یک نظام نامه حل نخواهد 

شد. شورا باید راه حلی در این زمینه پیدا کند. 
بر افت بیشتر مخاطبان سینما ادامه داد: آنچه ما 
پیش بینی کردیم و به دنبال طراحی آن هستیم 
این است که از امروز به فکر دو ماه آینده سینما 
باشیم. باید به گونه ای حرکت کنیم که تا پایان 
مرداد بتوانیم به یک شرایط معقول در اکران 
برسیم. اسعدیان درباره ورود شورای صنفی 
اکران به مساله گرانی قیمت بلیت سینماها افزود: 
من تصور نمی کنم که قیمت بلیت سینما در این 
وضعیت آنچنان تاثیرگذار بوده باشد. در این 
راستا موسسه تصویرشهر هم اعلام کرد که قصد 
دارد بلیت نیم بها در سینماهایش ارائه دهد که ما 
اعلام کردیم هیچ سینماداری نمی تواند به تنهایی 
در این زمینه تصمیم بگیرد و این مساله نیاز به 
توافق با تهیه کننده و پخش کننده دارد. در این 
زمینه توافق هایی صورت گرفته تا در سانس های 
کم مخاطب قیمت بلیت پایین بیاید. این مورد 
ایده خوبی است تا ما هم مانند کشورهای اروپایی 
و آمریکایی به مدل قیمت شناور برای بلیت 
سینماها برسیم. وی در پایان تاکید کرد: مشکل 
امروز سینما بلیت ۴۵ هزارتومانی نیست، آنقدر 
افزایش قیمت ها در کشور زیاد بوده که افزایش 
قیمت بلیت سینما چندان زیاد نبوده، ایده کاهش 
قیمت بلیت هم ساده ترین راهی است که شاید به 
ذهن برسد. مشکل سینما عمیق تر از قیمت بلیت 
است و امیدوارم بتوانیم با نگاهی کلان تر به این 

موضوع نگاه کنیم.

زین العابدین بازیگر 
مدیر شبکه جام جم  تشریح  کرد»عطرآلود« شد

 چگونه می توان جلوی
 خطای مجری را گرفت؟

مدیر شــبکه جهانی جام جم بیان داشت: مجری به دلیل اینکه 
چشم در چشــم مخاطب و نزدیکترین عنصر رسانه ای به جامعه 
هدف است، نماد شبکه و رسانه ملی محسوب می شود. حسن ملکی 
در دیدار با مجریان شبکه تاکیدکرد: مجریان، باقدرت و اعتقاد راسخ 
از مواضع نظام و آرمان ها و ارزش های فرهنگی جامعه حمایت کنند. 
او با اشاره بر اهمیت کار اجرا در برنامه های تلویزیونی، گفت: همین 
حساسیت و اثرگذاری و جایگاه مجریان است که ایجاب می  کند تا 
هم نظارت جدی بر فعالیت مجریان وجود داشته باشد و هم جلسات 
هماهنگی به صورت مســتمر و هدفمند برگزار شود. مدیر شبکه 
جهانی جام جم در ادامه ضمن بیان برخی اشکالات نظارتی که طی 
دو سال گذشته در اجرای برنامه ها به چشم آمده، افزود: چنانچه در 
هر برنامه  ای به ویژه برنامه های زنده، تهیه کننده، سردبیر، نویسنده 
و در نهایت مجری با یکدیگر درخصوص موضوع، محورها، سوالات، 
شناخت ویژگی های مهمان، توجیه مهمان و... هماهنگ باشند، 
جلوی بسیاری از خطاها گرفته خواهد شد. وی ادامه داد: مجریان 
باید با اشراف به محتوا و موضوع، برنامه را در مسیر انتقال پیام غنی 
و امیدبخش مبتنی بر گفتمان انقلاب اســلامی و برجسته سازی 
زیبایی های ایران و نقاط روشن آینده نظام اسلامی و بی اثرکردن 
ایران هراسی، هدایت کند و با قدرت و اعتقاد راسخ از مواضع نظام 
و آرمانهــا و ارزش های فرهنگی، هویتــی و دینی جامعه حمایت 
کنند. در ابتدای این جلسه مجریان برنامه  های شبکه جام جم که 
در جلسه حاضر بودند برخی نکات و ملاحظات خود را در راستای 
تقویت برنامه ها و نیز افزایش کیفیت تولیدات شبکه بیان کردند که 
مهمترین موضوعات مورد اشاره آنان عبارتنداز: لزوم تشکیل گروه 
متشکل از مجریان و مدیران و تهیه کنندگان شبکه و انتقال سریع 
و به هنگام آخرین ملاحظات ســازمانی مرتبط با حوزه اجرا، لزوم 
تاکید بر فرم و شیوه های نوین و جذاب برنامه سازی در برنامه های 
تلویزیونی و پرهیز از تولید برنامه  های مشابه از نظر قالب و محتوا 
در شــبکه های مختلف، لزوم بازتعریف و ارتقای نقش ســردبیر 
و اتاق فکــر برنامه های تلویزیونی به منظور کاســتن از خطاهای 
آنتن، توجه به پالایــش آنتن برنامه  ها از کارشناســان تکراری و 
همیشگی برنامه های زنده شبکه های مختلف سیما، دعوت از حضور 
غیرایرانیان مقیم در ایران در برنامه  های شــبکه جام جم به عنوان 
مهمان، ضابطه مندکردن برآورد هزینه لباس و پوشــش مجریان 
شــبکه با توجه به فضای رقابتی تنگاتنگ با مجریان شبکه  های 
فارسی زبان، اســتفاده از ظرفیت صفحات مجازی مجریان شبکه 
برای بازنشر محتوای برنامه های تولیدی در فضای مجازی و کمک 
به انتشار حداکثری قطعات برگزیده برنامه  ها و استفاده حداکثری 
از زمان آماده سازی قبل از پخش برای هماهنگی هرچه بیشتر با 
عوامل تولید، طراحی مکانیزم کنترل کارشناسان هنری و پزشکی 
و آشپزی شبکه  های مختلف سیما به منظور جلوگیری از حضور 
همزمان و چندباره آنان در برنامه  های مشــابه و استفاده ابزاری از 

ظرفیت رسانه ملی.

اکران کمدی فانتزی 
»کمال تبریزی« 

همایون   اسعدیان:

مشکل سینما بلیت ۴۵ هزار تومانی نیست

بیـــن المـــلل

اقدامات  تقبیح  با  کره شمالی  دولتی  رسانه   
تحریک آمیز واشنگتن و سئول می گوید که آمریکا با 
ارسال تجهیزات راهبردی به دنبال راه اندازی جنگ در 
منطقه است. به گزارش مهر به نقل از رویترز، کره شمالی 
در سالروز آغاز جنگ کُره و در بحبوحه افزایش تنش ها 
در شبه حزیره کره »تحرکات تهاجمی« آمریکا و 
کره جنوبی را محکوم و تاکید کرد که از این دو کشور 
انتقام خواهد گرفت. در میانه افزایش نگرانی ها درباره 
آماده سازی کره شمالی برای انجام آزمایش هسته ای 
جدید، »یون.سوک.یول«، رئیس جمهور کره جنوبی 
و جوبایدن، رئیس جمهور آمریکا در ماه »می« 

توافق کردند برای ایجاد بازدارندگی مقابل تهدیدات 
کره شمالی، تسلیحات نظامی آمریکایی بیشتری 
در منطقه مستقر شود. »KCNA«، از رسانه های 
رسمی کره شمالی با انتقاد از آمریکا برای آغاز جنگ 
کره در سال ۱۹۵۰ نوشت: شماری از سازمان ها و 
اتحادیه های کارگری با برگزاری نشست هایی بر »انتقام 
از امپریالیست های آمریکایی« تاکید کردند. جنگ 
کره شمالی و کره جنوبی که به »جنگ کره« معروف 
شده ۲۵ ژوئن ۱۹۵۰ شروع و تا ۲۷ ژوئیه ۱۹۵۳ 
ادامه داشت؛ در این جنگ بیش از ۵ میلیون نظامی و 
غیرنظامی از دو طرف کشته شدند. پیونگ یانگ اقدامات 

تحریک آمیز واشنگتن، کره جنوبی و ژاپن علیه این 
کشور را محکوم و اعلام کرده هدف آمریکا از استقرار 
»دارایی های راهبردی« در خاک کره جنوبی، تحریک 
و شعله ورکردن جنگی دیگر در شبه جزیره کره است. به 
نوشته این روزنامه »چنین رفتارهای گستاخانه آمریکا، 
شعله خشم و انتقام مردم کره را شعله ورتر می کند.« 
تنش میان دو کره در هفته های اخیر باردیگر تشدید 
شده و مقامات آمریکا و کره جنوبی مدعی هستند که 
پیونگ یانگ در حال آماده سازی برای انجام هفتمین 
آزمایش هسته ای است و »هر لحظه« احتمال انجام 

این آزمایش وجود دارد.

پیونگ یانگ:

آمریکا به دنبال راه اندازی جنگ در شبه جزیره »کره« است

گـــــزارش
نخست وزیر سومالی رأی اعتماد گرفت

پارلمان سومالی با رأی اکثریت قاطع نخست وزیری حمزه 
عبدی بری را تایید کرد و به این ترتیب وی رسما نخست وزیر 
جدید سومالی شد. به گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری 
آناتولی، در جریان نشستی که در مقر پارلمان سومالی در 
موگادیشو برگزار شد و در آن ۲۲۰ نماینده از مجموع ۲۷۵ 
نماینده مشارکت داشتند، حاضران با اکثریت آرا به حمزه 
عبدی بری به عنوان نخست وزیر جدید و جانشین حسن شیخ 
محمود رأی اعتماد دادند. در همین راستا، آدم محمدنور، 
رئیس پارلمان سومالی در جریان این نشست خاطرنشان 
کرد: تمامی اعضای حاضر در این نشست به حمزه عبدی 
بری، به عنوان نخست وزیر جدید رأی اعتماد دادند. وی در 
ادامه افزود: به همین خاطر حمزه عبدی بری، رسما به عنوان 
نخست وزیر تعیین شد. عبدی بری پس از کسب رأی اعتماد 
گفت: طی روزهای آتی دولتی توافقی تشکیل خواهیم داد. وی 
همچنین تصریح کرد: اولویت دولت آتی برقراری ثبات سیاسی 
و حل مشکل قحطی و خشکسالی و همچنین شماری از مسائل 

از جمله پرونده های امنیتی و اقتصادی خواهد بود. 
 

تجمع اعتراضی آلمانی ها   به »جی 7«
شماری از شهروندان آلمانی با برگزاری تجمعی نزدیک 
مکان برگزاری اجلاس جی۷، اعتراض خود را به بی تفاوتی 
سران حاضر در این رویداد به معضلات کنونی جهان نشان 
دادند. به گزارش فارس، منابع رسانه ای از برگزاری تجمعی از 
سوی شهروندان آلمانی در اعتراض به برگزاری اجلاس سران 
»جی۷« خبر دادند. به نوشته خبرگزاری »اسپوتنیک« 
نشست سران جی۷ از یکشنبه تا سه شنبه نزدیک شهر 
»گارمیش-پارتنکیرشن« در ایالت »باواریا« در آلمان برگزار 
می شود. براساس این گزارش، معترضان آلمانی تجمعی را در 
منطقه برگزاری این اجلاس با شعار »نشست جی۷ را متوقف 
کنید« برگزار کردند. پلیس آلمان در جریان تظاهرات ۹ نفر 
را در شهر »مونیخ« دستگیر کرد. این تظاهرات از طرف 
گروه های طرفدار حفظ اقلیم هوایی برگزار شد که طی آن 
از سران جهانی خواسته شد سوخت های فسیلی را کنار 
بگذارند،  در پی حفظ تنوع زیستی باشند، عدالت اجتماعی 
را ترویج کنند و علیه گرسنگی مبارزه کنند. آلمان در آستانه 
برگزاری این نشست تدابیر امنیتی شدیدی را برای حفاظت 
از آن در دستور کار قرار داده و هزاران پلیس را در مکان های 
مختلف مستقر کرده است. نشست امسال جی۷ تحت الشعاع 
جنگ اوکراین و پیامدهای گسترده آن، از کمبود انرژی 
گرفته تا بحران غذایی قرار دارد. پیش بینی می شود سران 
حاضر در این اجلاس در پی شکل دادن جبهه متحد در 
حمایت از اوکراین و فشار بر کرملین باشند. یکی از مقامات 
اتحادیه اروپا در این باره گفت:  پیام اصل این اجلاس اتحاد 
و هماهنگی در در شرایط سخت است. در روزهای گذشته 
»بنیاد حفاظت از کودکان« اعلام کرد که سران جی۷ باید 

برای مبارزه با بحران بی سابقه گرسنگی تلاش کنند.

 آخرین فرصت سازمان ملل
 به طرف های درگیر در لیبی

به دنبال انتشار اخباری مبنی بر دیدار احتمالی 
رئیس پارلمان طبرق و رئیس شورایعالی دولت 
لیبی به دعوت سازمان ملل، منابع مطلع این 
دیدار را آخرین فرصت برای حل وفصل مشکلات 
و اختلافات در لیبی می دانند. به گزارش ایسنا، به 
نقل از العربیه، منابع نزدیک به پرونده لیبی اعلام 
کردند که در صورت تشدید جنگ قدرت و درگیری 
بین گروه های مسلح رقیب در این کشور، سازمان 
ملل، اداره نهادهای مالی و اصلی لیبی را به عهده 
خواهد گرفت. افراد مطلع از پرونده لیبی معتقدند 
که دیدار تدارک دیده شده توسط استفانی ویلیامز، 
مشاور دبیرکل سازمان ملل در امور لیبی میان 
عقیله صالح، رئیس پارلمان طبرق و خالد المشری، 
رئیس شورایعالی دولت لیبی در شهر ژنو سوئیس، 
آخرین فرصت حل وفصل اختلافات در لیبی است. 
این دیدار قرار است که طی سه شنبه و چهارشنبه 
در مقر سازمان ملل در ژنو برای بررسی پیش نویس 
چارچوب قانون اساسی لیبی برگزار شود. شبکه  
العربیه به نقل از منابع مذکور در این باره گزارش 
داد ویلیامز در تلاش است تا دیدار عقیله صالح و 
خالد المشری در ژنو به پیشرفت های حاصل شده 
در دورهای قبلی مذاکرات درباره قانون اساسی که 
در مصر برگزار شد، ختم شود. طبق این گزارش، 
ویلیامز امیدوار به دستیابی به توافق بر سر اصول 
قانون اساسی بوده است تا توسط دو طرف تصویب 
شده و یک جدول زمانی جدید برای روند انتخابات 
تعیین شود. این منابع همچنین بعید نمی دانند که 
ادامه اختلاف نظر بر سر برخی موارد؛ از جمله شرایط 
نامزدی و موضوعات بحث برانگیزی مانند احتمال 
کاندیداتوری نظامیان و چهره های دوران قذافی 
منجر به شکست تلاش ها برای رسیدن به هر توافقی 
شود. تلاش ها برای برگزاری انتخابات پارلمانی و 
ریاست جمهوری، به عنوان بخشی از روند صلح پس 
از آتش بس در جنگ داخلی لیبی در سال ۲۰۲۰ 
که برای دسامبر ۲۰۲۱ برنامه ریزی شده بود، در 
آخرین لحظه به دلیل اختلاف برسر چارچوب قانون 
انتخابات شکست خورد. جناح های رقیب لیبی از آن 
زمان بر سر چگونگی ادامه روند سیاسی و اینکه چه 
کسی تا زمان انتخابات بر کشور حکومت خواهد کرد، 
باهم اختلاف داشتند. پارلمان شرق لیبی)طبرق( 
در ماه دسامبر گفت که دولت عبدالحمید الدبیبه، 
نخست وزیر منقضی شده است و نقشه راه جدیدی را 
اعلام کرد و فتحی پاشاغا را به جای او منصوب کرد. 
اما الدبیبه این اقدام پارلمان را رد و از واگذاری قدرت 
خودداری کرد و باشاغا نتوانست برای انجام وظایف 

خود وارد طرابلس شود.

 تجدید اعتماد »مکرون« به »بورن«

فرانسه در مسیر تشکیل دولت جدید
کوتــــاه

مسئولیت  فرانسه  رئیس جمهوری 
با  رایزنی  در  را  جدید  دولت  تشکیل 
گروه های سیاسی راه یافته به پارلمان، 
باردیگر به »الیزابت.بورن« سپرد. به گزارش 
روزنامه فرانسوی »لوفیگارو«، امانوئل 
مکرون رئیس جمهوری فرانسه با تایید 
نخست وزیری الیزابت بورن به وی ماموریت 
داد تا ۱۰ تیرماه دولت تشکیل دهد. در 
ترکیب این دولت نمایندگان احزابی حضور 
خواهند داشت که آمادگی همکاری با حزب 
دارای اکثریت در مجلس را داشته باشند. 
مکرون به خبرگزاری فرانسه گفت: بورن 
رایزنی  به عنوان نخست وزیر مسئولیت 
با گروه های سیاسی پارلمانی را برای 
تشکیل »دولت عمل« برعهده دارد. در 
حالی که برخی گروه های سیاسی در پی 
اعلام نتیجه انتخابات پارلمانی مبنی بر 
ناکامی رئیس جمهوری در کسب اکثریت 
قاطع کرسی های مجلس، استعفای بورن 
را خواستار شدند و به این ترتیب سرنوشت 
فعالیت او را با حرف و حدیث هایی چون عدم 
رأی اعتماد مجلس به او مبهم ساختند، 
مکرون اعلام کرد: اعتماد خود را به او تجدید 
کرده است. رئیس جمهوری فرانسه در 
گفت وگو با رئیس دولت به او ماموریت داده 
است در هفته پیش رو با گروه های سیاسی 
راه یافته به مجلس ملی درمورد »توافق با 
دولت«، مشارکت در آن، موضع آنها در مورد 
رأی اعتماد به بورن و نیز رأی نمایندگان به 

برنامه بودجه که پاییز به پارلمان خواهد 
رفت، مذاکره و رایزنی کند. امانوئل مکرون 
همچنین عنوان کرد: در بازگشت از نشست 
گروه ۷ و نیز نشست ناتو، نخست وزیر نتیجه 
مذاکرات خود چون نقشه راهی برای ماه ها 
و سال های آتی و نیز ترکیب جدید دولت 
عمل و خدمت به فرانسه را که در نخستین 
روزهای ژوئیه تشکیل خواهد شد، به من 
ارائه می کند. وی ادامه داد: من به توانایی مان 
برای تحقق این هدف ایمان دارم. به قابلیت 
نخست وزیر برای نشان دادن این توانایی 
اعتماد دارم. به روحیه مسئولیت پذیری 
نیروهای دولتی باور دارم. مکرون که آماده 
عزیمت به آلمان برای حضور در نشست 
گروه ۷ و نیز حضور در اسپانیا برای مشارکت 

در نشست ناتو بود، محور اصلی مذاکرات با 
الیزابت بورن را »طرح ریاست جمهوری و نیز 
طرح اکثریت ریاست جمهوری در پارلمان« 
مطرح کرد که خط قرمز آن »افزوده نشدن 
مالیات و بدهی هاست.« لو فیگارو با اشاره 
به اینکه مکرون اکثریت قاطع نمایندگان 
مجلس آتی را در اختیار ندارد، نوشت: با این 
حال وی از اجرای اصلاحات بازنشستگی 
مبنی بر دوره کاری طولانی تر مانند همه 
همسایگان، با درنظرگرفتن شرایط کاری 
و در نتیجه قوانین سختی کار صرف نظر 
نکرده است. مکرون همچنین احتمال 
حضور نمایندگانی از دو گروه مهم پارلمانی 
و  تندرو  چپ   تسلیم ناپذیر«  »فرانسه 
»مجمع ملی« راست افراطی را در ترکیب 

رئیس جمهوری  کرد.  رد  جدید  دولت 
نیز  و  »کمونیست «  حزب  از  فرانسه 
»جمهوری خواه« به عنوان متحدان احتمالی 
دولت یاد کرد و گفت: فرانسویان به دو 
حزب فرانسه تسلیم ناپذیر و مجمع ملی 
مشروعیت دادند و این احزاب تشکیلات 
سیاسی دارند. وی با اشاره به اینکه موضع 
آشکار او همیشه مخالفت با تندروی ها در 
بیان و مواضع بوده است، افزود: این دو حزب 
در ترکیب دولت جا ندارند. به گزارش ایرنا، 
مردم فرانسه در روزهای ۱۲ و ۱۹ ژوئن )۲۲ 
و ۲۹ خرداد( در دو دوره انتخابات پارلمانی 
کشورشان صاحبان ۵۷۷ کرسی مجلس را 
مشخص کردند. در این انتخابات، احزاب 
طرفدار امانوئل مکرون ۲۴۵ کرسی را به 
خود اختصاص دادند و به این ترتیب مکرون 
در دوره دوم پنج ساله ریاست جمهوری 
خود از حمایت اکثریت قاطع نمایندگان 
محروم شد. مهم ترین ائتلاف رقیب موسوم 
به »نوپس« با رهبری ژان لوک ملانشون از 
حزب »فرانسه تسلیم ناپذیر« از چهره های 
سیاسی چپگرای فرانسه متحد شده بودند 
با ۱۳۱ کرسی، عنوان قوی ترین اپوزیسیون 
را از آن خود کرد. حزب راستگرای افراطی 
مجمع ملی با رهبری مارین لوپن رقیب 
اصلی مکرون در انتخابات ریاست جمهوری 
نیز فراتر از انتظارها با کسب ۸۹ کرسی 
 به بهترین جایگاه در تاریخ این حزب

 دست یافت.

فیلم »دست انداز« به کارگردانی 
کمال تبریزی برای اکران در اوایل 
پاییز آماده می شود. »دست انداز« 
آخرین ساخته کمال تبریزی و به 
تهیه کنندگی محمد آفریده در سال 
۱۳۹۸ کلید خورد و مرحل فنی آن 
تا یکسال بعد در دوران شیوع کرونا 
ادامه داشت. در این فیلم رضا کیانیان، 
حبیب رضایی، هدی زین العابدین، 
رویا نونهالی و همایون ارشادی و... 
بازی کردند. »دست انداز« به عنوان 
فیلمی متفاوت در کارنامه تبریزی 
معرفی شده، یک کمدی فانتری است 

که پروانه نمایش دارد.

علیرضا مهران، بازیگر سریال »حکم رشد«: 
 بازی در نقش »نوید ۵۹«  

برایم سراسر چالش بود
گفت:  رشد«  »حکم  سریال  بازیگر 
روابطی که بین »نوید« و »غلام« بود بسیار 
چالش برانگیز و ویژه بود این ۲ شخصیت 
همانند مرید و مراد بودند. احساس نوید 
نسبت به غلام و فراهم کردن شرایط مناسب 
جهت آرامش غلام برای نوید مهم بود و این 
از ویژگی های این کاراکتر محسوب می شد. 
علیرضا مهران در مورد کاراکتر نوید۵۹ افزود: 
کاراکتر نوید۵۹ در بر گیرنده شخصیتی بود که 
پشت غلام در قصه »حکم رشد« ایستاد اگرچه 
زندگی سختی را پشت سر گذاشته بود و در 
برخی از مسیرها سمت وسوی اشتباه را مدنظر 
قرار داده بود ولی جذابیت این شخصیت برای 
من همان وفاداری او نسبت به غلام را داشت 
به همین دلیل بود که بازی در این سریال 
و کاراکتر نوید۵۹ را پذیرفتم. وی در همین 
راستا ادامه داد: روابطی که بین نوید و غلام 
بود بسیار چالش برانگیز و ویژه بود. مهران 
در مورد کاراکتر نوید تصریح کرد: نوید؛ غلام 
را بزرگ تر خود می دانست و آن را یک برادر 
بزرگ برای خودش قرار داده بود از این رو 
ارتباطی ویژه و خاص بین کاراکتر غلام و نوید 
برقرار شده بود از سوی دیگر و وفاداری نقطه 
عطف کاراکتر نوید محسوب می شد و این 
جذابیت خاصی داشت همین عامل سبب 
شد که ارتباط من با سایر عوامل خصوصا پیام 
احمدی نیا بیشتر و پررنگ تر شود. بازیگر 
سریال »حکم رشد« پیرامون ارتباطش با سایر 
عوامل در سریال اظهارکرد: سریال »حکم 
رشد« یکی از سریال هایی است که ارتباط 
با عوامل آن بسیار خوب بود و برایم خاطرات 
فراوانی را بر جای گذاشت. وی به بخش های 
جذاب و دیدنی سریال اشاره و تاکید کرد: 
نیمه دوم سریال اتفاقات جذابی وارد قصه شد 
و با مخاطب ارتباط برقرار کرد چالش های 
مختلف خانواده ذبیح، خانواده غلام و همچنین 
زیبا چاپار هر کدام داستان های خاص خودش 
را داشت که مخاطب را با خود همراه کرد. 
مهران در مورد پرچالش ترین و سخت ترین 
سکانس خود در سریال خاطرنشان کرد: یکی 
از لحظات منحصربه فرد در سریال »حکم 
رشد« قسمت آخر و لحظاتی است که رابطه 
بین غلام و ذبیح وارد مرحله ای ویژه می شود 
و صحنه منحصربه فردی را رقم می زند. این 
مهم یک ارتباط برادرانه و بسیار عجیب است 
که من هم در کنار مجموعه تحت تاثیر این 

ارتباط قرار گرفتم.

هــدی زین العابدیــن بـه عنوان 
فیلم سینمایی  بازیگر  جدیدترین 
»عطرآلود« به کارگردانی هادی 
مقدم دوست و تهیه کنندگی یوسف 
منصوری معرفی شد. زین العابدین ، 
زاده ۱۱ تیر ۱۳۶۸ در کرج، بازیگر 
سینما و تلویزیون اهل ایران است. او 
در سی وششمین جشنواره فیلم فجر 
کاندید بهترین نقش مکمل زن برای 
فیلم عرق سرد شد. از کارهای طنز 
هدی زین العابدین میتوان به سریال 
»شوخی کردم«  به کارگردانی مهران 

مدیری اشاره کرد. 

شنبه، ۵ پنجم تیرماه رسما اعلام شد که کمند 
»زهره  زنده یاد  نیمه تمام  نقش  امیرسلیمانی 
فکورصبور« را در سریال »بی همگان« تمام می کند. 
کمند امیرسلیمانی در این مورد بیان داشت: فقط 
می خواهم کار نیمه تمام مرحومه »فکورصبور« را 
در این دنیا به پایان برسانم و قبول این کار، بیشتر 
برایم حکم انجام یک مسئولیت را داشت تا بازیگری. 
امیرسلیمانی با اعلام اینکه هنوز مقابل دوربین 
»بی همگان« به تهیه کنندگی مهران مهام نرفته 
است، توضیح داد: زمانی که خانم زهره فکورصبور 
فوت کردند، من بنا به آشنایی که با دوستان گروه 

»بی همگان« داشتم، خیلی سریع فهمیدم اولین 
گزینه ای که برای نقش ایشان انتخاب شد، بنده 
هستم. وی خاطرنشان کرد: متاسفانه زمانی که 
مرحومه فکورصبور در قید حیات بودند، من ارتباطی 
با ایشان نداشتم و وقتی که برای ادامه نقششان 
انتخاب شدم، احساس کردم ایشان در این جهان 
یک کار نیمه تمام دارند و آن هم سریال »بی همگان« 
بود. با خودم گفتم پس حالا که من انتخاب شدم 
حتما حکمتی وجود دارد و باید کار نیمه تمامش را 
به پایان برسانم؛ بنابراین پذیرفتن این کار که کمی 
هم برایم سخت بود، بیشتر حکم وظیفه داشت. 

امیرسلیمانی در پاسخ به اینکه آیا تاکنون پلان هایی 
که زهره فکورصبور بازی کرده را دیده  است؟ گفت: 
خیر ندیده ام و اصلا نمی خواهم ببینم چون ترجیح 
می دهم و باید احترام بگذارم. ایشان مدل خودش را 
بازی کرده و من هم احترام می گذارم و از این پس که 
نقش ایشان را ادامه خواهم داد، سعی می کنم خود 
کمند امیرسلیمانی باشم، من باید با همان ویژگی ها 
آن را ایفا می کنم و همان شخصیت را بازی می کنم؛ 
در نتیجه مساله دوری نیست. بازهم تاکید می کنم 
که هدفم برای این حضور فقط به پایان رساندن 
کار نیمه تمام خانم فکورصبور بود. خدا رحمتشان 
کند. این بازیگر در پایان اعلام کرد: هنوز کارم را 
در »بی همگان« شروع نکردم و به زودی قرار است 
مقابل دوربین بروم اما این روزها مشغول بازی در 
سریال »محرمانه« آقای محمود معظمی هم هستم.

کمند امیرسلیمانی:

 می خواهم کار نیمه تمام »فکور صبور« را تمام کنم


